
 

 

Komuniké ze zasedání Komise ženského fotbalu ze dne 14. 7. 2022 od 10:00 v Praze 

 

Přítomni:  

                   Jaroslava Rinnerová, Miroslava Fousková (online), Hana Výmolová, Miroslav     

                   Zbořil, Aleš Meloun, Jakub Tomek 

Omluveni:  

                   Petr Zapletal, Eliška Nováková 

Hosté:  

                   Michal Valtr, Radek Zima, Zdeněk Psotka, Jan Navrátil (online), Marek Opočenský 

Program jednání: 

1. Reprezentační úsek – pozice trenér U17 
2. Šéftrenéři - aktuální stav + další postup 
3. Covid relief program - situace 
4. NSA projekt 
5. Diskuse 

 
Komise bere na vědomí informaci, že aktivace projektu šéftrenérů dorosteneckých kategorií 
ve druhém pololetí roku 2022 je vázaná na vyřešení financování na dané období. Generální 
sekretář a technický ředitel FAČR budou Komisi do týdne informovat o způsobu řešení. 
 
Komise bere na vědomí skutečnost, že nadále není dořešeno vypořádání finančních 
prostředků z programů FIFA Covid relief. Generální sekretář FAČR a sekretář komise prověří, 
v jakém stádiu se vyplacení prostředků nachází a budou komisi průběžně informovat.      
 
Komise bere na vědomí informaci, že FAČR doposud neobdržel od NSA finanční prostředky 
z dotačního programu Podpora státní reprezentace žen kolektivních sportů LOH 2028.  
 
Komise bere na vědomí informaci o sjednocení formátu smluvního ujednání s reprezentačními 
trenéry, šéftrenéry, grasroots trenéry, jež budou uzavírány na nadcházející období.  
 
Komise bere na vědomí informace od technického ředitele FAČR o nové organizační struktuře 

FAČR. Na základě nové organizační struktury by měly všechny ženské reprezentační týmy 

(ženy, U-19, U-17 a U-15) podléhat Úseku reprezentací. 



 

 

Komise bere na vědomí výzvu technického ředitele FAČR k obsazení pozice šéftrenéra úseku 

ženského fotbalu. Komise má za úkol představit kandidáta na tuto pozici, v co nejkratším 

časovém horizontu, nejpozději pak na nejbližším zasedání komise, které se uskuteční 24. 8.  

 

Komise bere na vědomí pokračující proces při obsazování pozice hlavního trenéra 

reprezentačního týmu U-17. Komise určila jako nejvhodnějšího adepta na tuto pozici 

Miroslava Zbořila. P. Zbořil dostal prostor do 18. 7., aby se k nabídce závazně vyjádřil.   

 

Komise bere na vědomí informace o složení Sportovní rady. Na základě diskuze vyzval 

Technický ředitel FAČR komisi, aby na svém nejbližším zasedání představila svého kandidáta 

do Sportovní rady za úsek ženského fotbalu.  

Komise bere na vědomí pokračující proces při obsazování pozice hlavního trenéra 

reprezentačního týmu U-15. Jako možný adept na tuto pozici byla představena trenérka Olga 

Kušnierová. Komise se řešením této otázky bude zabývat na svém nejbližším zasedání. 

 

Komise bere na vědomí proběhnuvší ME U-19, na kterém startoval náš reprezentační výběr. 

Komise se zabývala budoucím složením realizačního týmů dané kategorie.   

 

Komise se za přítomnosti technického ředitele usnesla, že příští zasedání komise se uskuteční 

ve středu 24. 8. v rámci mládežnického turnaje Kouba Cup 2022. Přesné místo zasedání bude 

upřesněno s časovým předstihem.  


